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Αθήνα, 14/04/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ  

ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ ΥΠΟΘΕΣΕΩΝ, κ. Ιωάννη Βρούτση 

ΘΕΜΑ: Έκδοση Ασφαλιστικής Ενημερότητας για τους αγρότες 

Κύριε Υπουργέ, 

 επιτρέψτε μου να επισημάνω μια δυσλειτουργία που 

αντιμετωπίζουν οι αγρότες της περιοχής μας και πιθανά της χώρας. 

 Ειδικότερα: 

Η έκδοση Ασφαλιστικής Ενημερότητας, για τους αγρότες που 

ξεκίνησαν τη δραστηριότητά τους πριν από την 01-01-2017, γίνεται 

απευθείας από τους κατά τόπους ανταποκριτές του Οργανισμού εφόσον 

δεν υπάρχουν οφειλές. 

Στην περίπτωση οφειλής που τακτοποιείται στη συνέχεια, η 

ενημέρωση του Πληροφοριακού Συστήματος του Οργανισμού 

παρουσιάζει υστέρηση προκειμένου ο αγρότης/ασφαλισμένος να 

παραλάβει την Ασφαλιστική Ενημερότητα. Αυτή παραδίδεται σε 3-4 

μήνες και σε οποιαδήποτε περίπτωση αδυνατεί να την παραλάβει 

ηλεκτρονικά και άμεσα.  

Σαν συνέπεια αυτού, ο ενδιαφερόμενος αδυνατεί να συμμετέχει 

σε συγχρηματοδοτούμενα προγράμματα για τον εκσυγχρονισμό ή την 

επέκταση της δραστηριότητάς του καθώς και για τραπεζικό δανεισμό.  

Η παρατηρούμενη καθυστέρηση εμποδίζει τελικά την ανάπτυξη 

της επενδυτικής δραστηριότητας που έχει ανάγκη ο αγροτικός χώρος.  

Στο μεταβατικό διάστημα, το αποδεικτικό καταβολής των 

Ασφαλιστικών Εισφορών θα μπορούσε να κοινοποιείται απευθείας μέσω 
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ηλεκτρονικού ταχυδρομείου ή με fax ή με άλλο τρόπο που θα προτείνουν 

οι αρμόδιες Υπηρεσίες, προκειμένου να επιταχυνθούν κατά το δυνατόν 

οι διαδικασίες.  

Επί του θέματος απέστειλα στην αρμόδια Υπηρεσία ενημερωτική 

επιστολή με e-mail στις 04/12/2019 και συζήτησα επί τόπου με τις 

αρμόδιες Υπηρεσίες, αναδεικνύοντας την ανάγκη «χτισίματος» του 

αναγκαίου προς τούτο ηλεκτρονικού συστήματος.  

Κατόπιν τούτων, ερωτάσθε: 

1) Με ποιο τρόπο προτίθεσθε να αντιμετωπίσετε το υπόψη ζήτημα 

στο μεταβατικό διάστημα;  

 

2) Πότε εκτιμάτε ότι θα ολοκληρωθεί το σύστημα για την πάγια, 

ασφαλή, ηλεκτρονική και άμεση έκδοση της Ασφαλιστικής 

Ενημερότητας αγροτών προκειμένου να συμμετέχουν 

ανεμπόδιστα και έγκαιρα σε συγχρηματοδοτούμενα προγράμματα 

ή σε τραπεζικό δανεισμό;  

 
Ο ερωτών Βουλευτής  
Γιώργος Αμανατίδης  
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